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PROJEKT 
Protokół Nr 1/15 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 15 stycznia 2015 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101. 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 16.00, zakończono o 19.15. 
Przewodniczył: Jadwiga Bieniusiewicz - Przewodnicząca Komisji Infrastruktury 
Protokołowała: Joanna Korzeniewska – Obsługa Rady Miejskiej  
 
Obecni: 
Członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności 
Osoby spoza Komisji – zgodnie z listą obecności 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Sokółka na lata 2015-2018. 
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2015 r. 
5. Wolne wnioski. 

 
 
Ad. 1 
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
Przewodnicząca Komisji zgodnie z prośbą Przewodniczącego Rady zawnioskowała o 
wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania i wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce, oraz zawnioskowała o 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska zawnioskowała o wprowadzenie do porządku posiedzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania, 
zamiany i obciążania nieruchomości gruntowych i lokali oraz ich wydzierżawienia lub najmy 
na okres dłuższy niż trzy lata. 
Przewodnicząca Komisji poddała wnioski pod głosowanie. 
Wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały określającej zasady nabywania, zbywania, zamiany i obciążania nieruchomości 
gruntowych i lokali oraz ich wydzierżawienia lub najmy na okres dłuższy niż trzy lata. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i 
wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Sokółce. 
Komisja 7 głosami "za" przyjęła wniosek. 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Komisja obradowała wg. następującego porządku: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Sokółka na lata 2015-2018. 
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4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2015 r. 
5. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury. 
6. projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnym 

Rady Miejskiej w Sokółce. 
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania, 

zamiany i obciążania nieruchomości gruntowych i lokali oraz ich wydzierżawienia lub 
najmy na okres dłuższy niż trzy lata. 

8. Wolne wnioski. 
 
Ad.2 
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
Radny J.Saciłowski zaproponował kandydaturę Karola Puszko. 
Radny K.Puszko wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radna D.Babynko zaproponowała kandydaturę Antoniego Cydzika. 
Radny A.Cydzik nie wyraził zgody na kandydowanie. 
Radny A.Cydzik zaproponował kandydaturę radnego Marka Awdzieja. 
Radny M.Awdziej wyraził zgodę. 
Przewodnicząca poddała kandydatury pod głosowanie. 
Kandydatura radnego Karola Puszko. 
Radni 5 głosami "za" przy "przeciw" i 1 "wstrzymujących się" przyjęli kandydaturę radnego. 
Kandydatura radnego Marka Awdzieja. 
Radni 4 głosami "za" przy 4 "przeciw" odrzucili kandydaturę radnego. 
Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji został wybrany radny Karol Puszko. 
 
Ad .3 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na 
lata 2015-2018 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz. 
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zwróciła uwagę że Regionalna Izba Obrachunkowa 
zwróciła uwagę że dochód ze sprzedaży nieruchomości jest zawyżony. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, iż jest to związane z tym że jest prognoza na dany rok. Planujemy w 
tym roku taki dochód bo może nam się uda sprzedaż zakład Agromech.  
Przewodnicząca Komisji zapytała również dlaczego nie ma załącznika Nr 2. 
Pani Skarbnik wyjaśniła iż ten załącznik występuję wtedy kiedy w budżecie są zaplanowane 
inwestycje wieloletnie. 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała przegłosowanie projektu uchwały. 
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały. 
 
Ad.4 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2015 r. przedstawiła Pani 
Skarbnik Janina Kucharewicz. 
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek o zdjęcie z budżetu inwestycji dostosowania budynku 
Domu Kultury do potrzeb niepełnosprawnych. 
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek o zdjęcie z budżetu inwestycji wykonania remontu 
elewacji dworca PKP i pozostawienie w tej pozycji kwoty 10 tys. zł. na wykonanie 
wizualizacji, koncepcji zagospodarowania terenu wokół oraz w środku budynku. 
Radny A.Cydzik zgłosił wniosek o zdjęcie inwestycji przebudowy ul. Torowej. uzasadnił to 
tym iż należy negocjować z firmami, które korzystają z tej drogi oraz z tego powodu że 
kosztorys jest znacznie zawyżony. 



 3

Radny T.Tolko zwrócił uwagę, że jeśli zdejmiemy tą inwestycje z budżetu to stracimy 
dofinansowanie ze schetynówki. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska potwierdziła, że kontaktowała się z Urzędem Wojewódzkim 
odnośnie tego wniosku i jest ona na liście rankingowej. Zwrócono uwagę że należy zmienić 
kosztorys bo jest zawyżony. zgodnie z umowa podpisana 28 listopada 2014 r. z biurem 
projektowym do 16 marca 2015 r. ma wpłynąć projekt wraz z kosztorysem poprawionym.  
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz dodał, ze kosztorys obecnie opiewa na kwotę 3 520 854 zł. i 
są tylko 3 deklaracje firm, które chcą uczestniczyć w partycypacji budowy. 
Radny T.Tolko dodał, że należy kontynuować rozmowy również z innymi firmami na 
dofinansowanie tej inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała przegłosowanie wniosku radnego Cydzika o zdjęcie 
inwestycji ul. Torowej. 
Komisja 2 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" odrzuciła wniosek. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska odniosła się również że należy zdjąć inwestycję  remontu 
Sokólskiego Ośrodka Kultury. Nie zasadne jest budowanie szklanej wierzy przy SOK ale jak 
najbardziej jest zasadne remont klatki schodowej z dostosowanie dla potrzeb osób 
niepełnosprawnych. Ale na to należy się starać o środki z zewnątrz na przykład z PFRON. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Awdzieja o zdjęcie z budżetu 
inwestycji dostosowania budynku Domu Kultury do potrzeb niepełnosprawnych. 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
Radny  J. Saciłowski zgłosił wnioski: 
- o  wykonanie dokumentacji na wykonanie kanalizacji deszczowej drenażowej na ul. 
Skarżyńskiego i Dywizjonu 303- kwota ok. 15 tys. zł. ze zdjętej inwestycji budynku dworca 
lub remontu Sokólskiego Ośrodka Kultury 
- o remont drogi przy ul. Broniewskiego 5A, 5B,5C o powierzchni ok. 450 m2- koszt ok. 80 
tys. zł. ze zdjętej inwestycji budynku dworca lub remontu Sokólskiego Ośrodka Kultury 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnego Saciłowskiego: 
- o  wykonanie dokumentacji na wykonanie kanalizacji deszczowej drenażowej na ul. 
Skarżyńskiego i Dywizjonu 303- kwota ok. 15 tys. zł. ze zdjętej inwestycji budynku dworca 
lub remontu Sokólskiego Ośrodka Kultury 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
- o remont drogi przy ul. Broniewskiego 5A, 5B,5C o powierzchni ok. 450 m2- koszt ok. 80 
tys. zł. ze zdjętej inwestycji budynku dworca lub remontu Sokólskiego Ośrodka Kultury 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
Radny T.Tolko zgłosił wniosek o rozpoczęcie rozmów ze Starostą Sokólskim w sprawie 
wspólnych inwestycji remontu drogi Zawistowszczyzna- Igryły. 
Radna D.Babynko zgłosiła wniosek o remont ul. Wasilkowskiej. 
Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że nie możemy wykonywać inwestycji na  nie swoich 
drogach.  
Pan Henryk Żemojda wyjaśnił, iż na ul. Wasilkowskiej nie będzie to łatwa inwestycja, asfalt 
czy kostka nie spełni tam zadania. dodatkowo problem jest z różną wysokością drogi i 
budynków przy drodze. Płyty została ułożone na wniosek mieszkańców i jak na razie 
najlepiej spełniają swoje zadanie. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska zaproponowała że najlepiej aby dla tej drogi przyjrzeli się 
eksperci. 
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz poparła wniosek o wykonanie remontu drogi ul. 
Wasilkowskiej. 
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek o przeznaczenie środków ze zdjętej inwestycji remontu 
Sokólskiego Ośrodka Kultury, po oszacowaniu przez Panią Skarbnik i Panią Burmistrz na 
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zwiększenie w pozycji wynagrodzenia i pochodne na zatrudnienie dodatkowych osób na 
potrzeby Urzędu Miejskiego w Sokółce. 
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska zgłosiła autopoprawkę aby przeznaczyć kwotę 188 300 zł. 
dla samorządu województwa na budowę obwodnicy do Dąbrowy Białostockiej  
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zgłosiła wnioski: 
- wykonanie chodników na ul. Konopnickiej wraz z utwardzeniem drogi do Słojnik, 
- o wykonanie chodników po obu stronach na ul. Piaskowej- kwota 50 tys. zł. - środki ze 
zdjętej inwestycji wykonania remontu elewacji dworca PKP. 
Radna H.Kozłowska zgłosiła wniosek o modernizację  placu przy bloku Nr 5 na 
Os.Zielonym. 
Pani Skarbnik wyjaśniła iż nie możemy tego wykonać gdyż jest to teren należący do 
wspólnoty. 
Radna H.Kozłowska zgłosiła wniosek o zagospodarowanie terenu przy przedszkolu Nr 2 na 
Os.Zielonym. 
Radny A.Cydzik zgłosił wnioski: 
- o ustawienie kamery na skrzyżowaniu ulicy 1-go Maja i Warszawskiej- kwota 10 tys. zł.  
- o wykonanie nawierzchni z kostki ul. Kłopotowskiego - kwota ok. 300 tys. zł. 
- o wykonanie dokumentacji na wykonanie nawierzchni wraz z chodnikami na ul. 
Mikołajczyka - kwota 100 tys. zł. 
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek  zobowiązujący Burmistrza  do wystąpienia do Zarządu 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Sokółce o przeliczenie za 1 % ceny wartości udziałów w 
gruncie w taki sam sposób w jakim gmina sprzedała prawa własności użytkowania na rzecz 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Sokółce za cenę 1 % tej wartości wraz z informacją ile gmina 
wydała na utrzymanie pomieszczeń Biblioteki do 1 stycznia 2005 roku do dnia złożenia 
wniosku z wyłączenie kosztów mediów. 
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że gmina nie pozsiada sowich budynków żeby przenieść 
Bibliotekę.  
Radny M.Awdziej zgłosił wniosek o zajęcie się tematem, przeprowadzenia analizy 
zagospodarowania budynku przy ul. Dąbrowskiego po byłej Policji z przeznaczeniem na 
pomieszczenia biurowe. 
Przewodnicząca zaproponowała przegłosowanie zgłoszonych wniosków. 
Wniosek radnego Tomasza Tolko o rozpoczęcie rozmów ze Starostą Sokólskim w sprawie 
wspólnych inwestycji remontu dróg powiatowych w szczególności Zawistowszczyzna - 
Igryły i zgodnie z wnioskiem radnej Jadwigi Bieniusiewicz ul. Konopnickiej. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
Wniosek radnej Doroty Babynko o zajęcie się tematem i stworzenie koncepcji najbardziej 
odpowiedniej do modernizacji ul. Wasilkowskiej. 
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
Wniosek radnego Marka Awdzieja o przeznaczenie środków ze zdjętej inwestycji remontu 
Sokólskiego Ośrodka Kultury, po oszacowaniu przez Panią Skarbnik i Panią Burmistrz na 
zwiększenie w pozycji wynagrodzenia i pochodne na zatrudnienie dodatkowych osób na 
potrzeby Urzędu Miejskiego w Sokółce. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
Autopoprawka Burmistrza w sprawie przekazania 188 300 zł. dla samorządu województwa - 
środki z  inwestycji wykonania remontu elewacji dworca PKP. 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła autopoprawkę. 
Wniosek radnej Jadwigi Bieniusiewicz o wykonanie chodników po obu stronach na ul. 
Piaskowej- kwota 50 tys. zł. - środki ze zdjętej inwestycji wykonania remontu elewacji 
dworca PKP. 
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 1 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek. 
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 Wniosek radnej Heleny Kozłowskiej o podjęcie działań w kierunku zagospodarowania terenu 
zielonego w okolicach Przedszkola Nr 2 w Sokółce. 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek. 
Wniosek radnego Antoniego Cydzika o ustawienie kamery na skrzyżowaniu ulicy 1-go Maja i 
Warszawskiej- kwota 10 tys. zł.  
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
Wniosek radnego Antoniego Cydzika o wykonanie nawierzchni z kostki ul. Kłopotowskiego - 
kwota ok. 300 tys. zł. 
Komisja 3 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 2 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
Wniosek radnego Antoniego Cydzika o wykonanie dokumentacji na wykonanie nawierzchni 
wraz z chodnikami na ul. Mikołajczyka - kwota 100 tys. zł. 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
Wniosek radnego Marka Awdzieja zobowiązujący Burmistrza  do wystąpienia do Zarządu 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Sokółce o przeliczenie za 1 % ceny wartości udziałów w 
gruncie w taki sam sposób w jakim gmina sprzedała prawa własności użytkowania na rzecz 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Sokółce za cenę 1 % tej wartości wraz z informacją ile gmina 
wydała na utrzymanie pomieszczeń Biblioteki do 1 stycznia 2005 roku do dnia złożenia 
wniosku z wyłączenie kosztów mediów. 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek. 
Wniosek radnego Marka Awdzieja o zajęcie się tematem, przeprowadzenia analizy 
zagospodarowania budynku przy ul. Dąbrowskiego po byłej Policji z przeznaczeniem na 
pomieszczenia biurowe. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
Przewodnicząca odczytała wnioski radnego Sawickiego o wykonanie ul. Nowej i Zabrodzie. 
Komisja uznała że jest to wniosek bezprzedmiotowy gdyż ta inwestycja jest już w budżecie. 
Wniosek radnego Sawickiego o remont ul. Wąskiej. 
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie cały projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
Ad.5 
Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury. 
Radny A.Cydzik zgłosił wniosek o wprowadzenie do planu pracy Komisji Infrastruktury 
punktu odnośnie informowania Komisji Infrastruktury o sytuacji w Karczach. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie plan pracy Komisji wraz z wnioskiem. 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie plan pracy Komisji. 
 
Ad.6 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnym Rady 
Miejskiej w Sokółce. 
Dyskusji nie było. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Komisja 5 głosami "przeciw" przy 3 "wstrzymujących się" zaopiniowała negatywnie projekt 
uchwały. 
 
Ad.7 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania, 
zamiany i obciążania nieruchomości gruntowych i lokali oraz ich wydzierżawienia lub najmy 
na okres dłuższy niż trzy lata przedstawiła Pani Burmistrz Ewa Kulikowska proponują aby na 
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chwile obecna wstrzymać sprzedaż lokali mieszkalnych z bonifikatą i zastanowienie się nad 
innym rozwiązaniem. 
Komisja postanowiła aby w uchwale był zapis skreślający § 8 uchwały. 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 
 
Ad.8 
Wolne wnioski. 
W wolnych wnioskach Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz poprosił o opnie odnośnie 
rozwiązania umowy  z firmą Geno na wykonanie remontu elewacji budynku dworca. 
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna. 
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
Protokółowała        Przewodniczył 
Joanna Korzeniewska       Jadwiga Bieniusiewicz 
 
 
 
 
 


